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Inowrocław, dnia 24 sierpnia 2020 r.

Prezydent Miasta Inowrocławia

Pan Ryszard Brejza

Interpelacja

Szanowny Panie Prezydencie!

W związku z zapytaniami  ze strony mieszkańców, uprzejmie proszę o odpowiedź na

następujące pytanie: 

- Czy w okresie maj 2020 r. - sierpień 2020 r. do Urzędu Miasta Inowrocławia wpłynęła

(ze  strony  jakiegokolwiek  przedstawiciela  rządu)  -  jakakolwiek  informacja  dotycząca

tworzenia  nowego  programu  mieszkaniowego,  którego  adresatem  miałyby  być

samorządy?  Czy  Urząd  Miasta  Inowrocławia  otrzymał  zaproszenie  do  konsultacji

takiego programu? 

Z wyrazami szacunku

Wiceprzewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia

Patryk Kaźmierczak


